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Gebiedscoöperatie Buijtenland van Rhoon

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Recent ontvingen de leden van Provinciale Staten en Gedeputeerde Staten een brief van de

Gebiedscoöperatie Buijtenland van Rhoon waarin zij de noodklok luiden en hun zorgen uiten over de

voortgang van de gebiedsprocessen in het Buijtenland van Rhoon.

Hun zorgen hebben betrekking op het feit dat vanuit het budget van de Planologische Kernbeslissing

Project Mainportontwikkeling Rotterdam (PKB-PMR) plotseling onvoldoende budget ter beschikking wordt

gesteld door de provincie vanaf 2025. Er wordt een korting van 50% op het aangevraagde budget voor de

realisatie van het jaarplan 2025 aangekondigd, forse kortingen op de meerjarenbegroting en het

ontbreken van middelen voor het langjarig beheer vanaf 2030. Bovendien wordt al twee jaar de

planvorming voor een definitieve langjarige uitgifte van grond en gebouwen afgehouden waardoor

ondernemers in het gebied en hun afnemers niet kunnen investeren. Verder vragen zij zich af waar het

vanuit de PKB-PMR beschikbare budget van 30 miljoen is gebleven. Zij geven aan sinds 2022 geen enkele

update of waarschuwing te hebben gekregen over de ontwikkelingen in het PMR-budget Buijtenland van

Rhoon en ook het door de Raad van Advies van de gebiedscoöperatie gevraagde inzicht is uitgebleven.

Gezien het hierboven gestelde geven zij aan zich gedwongen te voelen om te stoppen met de realisatie van

nieuwe natuur-en recreatiemaatregelen en het met deskundigen en het gebied afgestemde Inrichtingsplan

niet aan te gaan besteden. 

Afgelopen jaren is er door betrokkenen al veel gerealiseerd op het gebied van landbouw, natuur en

recreatie. Dit is bereikt door middel van integraal werken vanuit het principe lerend beheren. Om het

streefbeeld verder te realiseren zijn middelen, grond en gebouwen nodig.

De CDA fractie heeft kennis genomen van deze brief en heeft een aantal vragen aan het college van

Gedeputeerde Staten:

1. Herkent het college van Gedeputeerde Staten de zorgen die de briefschrijvers aangeven?
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De zorgen van de gebiedscoöperatie zijn bekend bij het College.

2. Wat is de reactie van het college van Gedeputeerde Staten op de brief van de Gebiedscoöperatie

Buijtenland van Rhoon? 
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Op dinsdag 4 maart jl. vond er een bestuurlijk overleg plaats met de provincie en de gebiedscoöperatie

Buijtenland van Rhoon. Dit ging over het proces rondom natuurrealisatie, de afspraken die daarover zijn

gemaakt, de beelden en misverstanden die lijken te zijn ontstaan en de uitdagingen die daarbij komen

kijken. Er zijn afspraken gemaakt over het gezamenlijk helder krijgen van deze uitdagingen en het krijgen

van overeenstemming over de stappen op de korte, middellange en lange termijn. In april zal het

bestuurlijke gesprek een vervolg krijgen. Het gezamenlijke doel is en blijft om het streefbeeld voor het

gebied te realiseren met de gebiedscoöperatie, binnen de kaders van de Samenwerkingsovereenkomst

(SOK).

3. In de brief wordt de wens uitgesproken om langere contracten voor gebouwen en grond aan te

kunnen gaan. Wat is de mening van het college van Gedeputeerde Staten over het aangaan van

langlopende contracten, zowel voor deze specifieke situatie als in algemene zin? 

Verwacht het college van Gedeputeerde Staten dat de beoogde doelstellingen voor het Buijtenland

van Rhoon (zoals vastgelegd in het overeengekomen Streefbeeld en het bestemmingsplan) bereikt

zullen worden? Zo ja, waarom wel? Zo niet, wat staat realisatie van de beoogde doelstellingen in de

weg? 
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Wij verwachten dat het streefbeeld gerealiseerd zal worden, zoals afgesproken. Zoals bij vraag 2

geantwoord, zijn wij met de gebiedscoöperatie in gesprek over het perspectief voor de (middel)lange

termijn. Wij verwachten u voor de zomer te kunnen informeren over de uitkomsten van deze gesprekken. 

4. Op welke wijze is de provincie Zuid-Holland (zowel ambtelijk als bestuurlijk) in contact met de

Gebiedscoöperatie? 
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De provincie heeft zowel ambtelijk als bestuurlijk contact met de Gebiedscoöperatie. Er is ambtelijk

structureel overleg dat circa elke zes weken plaatsvindt. De ontwikkeling Buijtenland van Rhoon is

bestuurlijk belegd bij gedeputeerde Potjer. Twee keer per jaar is er een regulier bestuurlijk overleg.

Daarnaast vindt er, in dien gewenst, incidenteel bestuurlijk overleg plaats. Naar aanleiding van de

commotie is er nu intensiever overleg om een aantal misverstanden weg te nemen en de klokken weer

gelijk te zetten.

Den Haag, 8 april 2025

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

drs. M.J.A. van Bijnen MBA mr. A.W. Kolff


